
Aukra kommune

Møteprotokoll

Utval: Kommunestyret

Møtestad: Kommunehuset

Dato: 23.04.2019

Tid: 13:05-17:30

Faste medlemmar som møtte:

Bernhard Riksfjord Leiar AP

Helge Kjøll jr. Nestleiar KRF

Audhild Mork Medlem AP

Katrine Rindarøy Medlem AP

Rolf Harald Blomvik Medlem AP

Kevin Solem Medlem AP

Anne Elin Øverbø Medlem AP

Berit Cesilie Bytingsvik Medlem AP

Heidi Evelyn Løklingholm Medlem SP

Rune Stig Skeide Medlem SP

Arne Hjelmås Medlem KRF

Oddvar Hoksnes Medlem KRF

Pål Terje Huse Medlem AL

Rita Rognskog Medlem V

Olav Myrseth Oterhals Medlem V

Grant Johansen Solem Medlem FRP

Odd Jørgen Nilssen Medlem H

Ingebjørg Nergaard Medlem H

Ole Rakvåg Medlem H

Amalie Sandøy Medlem H

Faste medlemmar som ikkje møtte:

Baard-André Fanghol Medlem H

Varamedlemmar som møtte:

Vara kunne ikkje møte Baard-André Fanghol H

Frå administrasjonen møtte:

Rådmann Ingrid Husøy Rimstad, kommunalsjef Geir Göncz, kommunalsjef Jan Erik Hovdenak, 

servicesjef Aaslaug Søreide, økonomisjef Erna Varhaugvik, personal- og organisasjonssjef 

Rannveig H. Sporsheim, teknisk sjef Gerd Nerbø, prosjektleiar Jon-Gunnar Gjelberg, pedagogisk 

rådgjevar Marianne Bolghaug, personalrådgjevar Ingunn Misund, politisk sekretær Martina S. 

Böttcher

Merknader:

Til å skrive under protokollen saman med ordførar vart vald: Rita Rognskog og Grant Johansen 



Solem.

Møtet vart satt med 20 medlemmar.

Odd Jørgen Nilssen (H) fekk permisjon etter sak 28/19. Møtet vart satt med 19 personar.

Pål Terje Husøy (Aukralista) fekk permisjon under ordføraren si spørrehalvtime. Møtet vart satt 

med 18 personar.

Ordførar svarte på interpellasjonen frå Audhild Mork (AP) om heiltidskultur.

Ordførar Bernhard Riksfjord orienterte om følgjande:

 Opplæring/kursing av klagenemnda, skattetakstnemnda og overskattetakstnemnda

 Oppfølging av reguleringsplan for Kjerringsundet og brev til to grunneigarar

Rådmann Ingrid Husøy Rimstad orienterte om følgjande:

 Gjennomgang og orientering om prosjektet Kulturhus og basseng – Aukra kommunestyre 

tok orienteringa til vitande

Underskrift:

Vi stadfestar med underskriftene våre at møteboka er i samsvar med det som vart vedteke i møtet.

Ordførar Bernhard Riksfjord Rita Rognskog Grant Johansen Solem
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Gjennomgang og orientering om prosjektet 

Kulturhus og basseng

Ordførars spørrehalvtime



PS 22/19 Godkjenning av innkalling og sakliste

Saksprotokoll i Kommunestyret - 23.04.2019

Behandling

Samrøystes vedtak

Vedtak

Innkalling og sakliste vart godkjent.

PS 23/19 Referatsaker

Saksprotokoll i Kommunestyret - 23.04.2019

Behandling

Samrøystes vedtak

Vedtak

Referatsaker vart tatt til vitande.

Møteprotokoll ungdomsrådet 05.03.19

Møteprotokoll Eldrerådet 06.03.19

Møteprotokoll RLF 06.03.19

Årsmelding for Aukra Eldreråd for 2018

Rådet for likestilling av funksjonshemma si årsmelding for 2018

Møteprotokoll kontrollutvalet 01.04.19

Interpellasjon heiltidskultur

PS 24/19 Inkluderande barnehage- og skolemiljø, samlingsbasert tilbod

Rådmannen si tilråding:

Aukra kommunestyre tek orienteringa til vitande.

Saksprotokoll i Livsløpsutvalet - 04.04.2019



Behandling

Samrøystes som tilrådinga frå rådmannen

Innstilling frå livsløpsutvalet:

Som tilrådinga frå rådmannen

Saksprotokoll i Kommunestyret - 23.04.2019

Behandling

Samrøystes som tilrådinga frå rådmannen.

Vedtak

Aukra kommunestyre tek orienteringa til vitande.

PS 25/19 Søknad om tilskot til bokprosjekt om Camilla Wicks

Rådmannen si tilråding:

Aukra kommune støttar bokprosjektet om Camilla Wicks gjennom eit tilskot på kr. 

150.000,-. 

Ein føresetnad er å inngå ein avtale om bruk av tekst, bilder og evt. gjenstandar i det nye 

kulturhuset. Tilskotet vert finansiert gjennom disposisjonsfond.

Tilskotet vert utbetalt etterskotsvis etter framlegg av dokumenterte utgifter.

Saksprotokoll i Livsløpsutvalet - 04.04.2019

Behandling

Samrøystes som tilrådinga frå rådmannen

Uttale frå livsløpsutvalet:

Som tilrådinga frå rådmannen

Saksprotokoll i Formannskapet - 08.04.2019

Behandling

Samrøystes som tilrådinga frå rådmannen



Innstillilng frå formannskapet

Som tilrådinga frå rådmannen

Saksprotokoll i Kommunestyret - 23.04.2019

Behandling

Samrøystes som tilrådinga frå rådmannen.

Vedtak

Aukra kommune støttar bokprosjektet om Camilla Wicks gjennom eit tilskot på kr. 150.000,-. 

Ein føresetnad er å inngå ein avtale om bruk av tekst, bilder og evt. gjenstandar i det nye 

kulturhuset. Tilskotet vert finansiert gjennom disposisjonsfond.

Tilskotet vert utbetalt etterskotsvis etter framlegg av dokumenterte utgifter.

PS 26/19 Ungdommens miljøkrav til kommunane i Møre og Romsdal

Rådmannen si tilråding:

Saka vert lagt fram utan tilrådning. Ungdomsrådet utarbeidar forslag til tiltak til kommunestyret 

Aukra.

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 09.04.2019

Behandling

Ungdomsrådet la fram følgjande forslag til kva klima og miljøtiltak dei ønskjer å få til i Aukra:

 Strandryddingsdag som arrangerast fast i starten av juni, ein dag på Gossen og ein på 

Julsundet. Arrangement er ønskeleg at det vert arrangert i samarbeid med elevrådet.  

 Informasjonskampanje om klima og miljø på Aukradagen 2019. Konkurranse med beste 

forslag til tiltak/oppfinning for å betre klima/miljø. Innslag frå ungdomsrådet på scena i 

påmeldt innslag.

 Sykkel- og gå-aksjon for kommunetilsette – 1 månad der tilsette skal sykle/gå til og frå jobb. 

Kan det være ein konkurranse mellom avdelingane med tanke på deltaking? Premie må 

vere noko anna enn ein buff. Det kan vere premiering av beste avdeling og den personen 

som har gjort mest. Kan ha ei løysning til registrering som dei gjer på skolen, mogleg at det 

kan finnast appar som kan nyttast per dag. Registrere det du går eller syklar i staden for å 

nytte køyretøy per dag. Vi ønskjer at kommunen også kan arrangere aksjon/arrangement 

for private bedrifter/næringslivet i Aukra. Dette kan vere eit bra tiltak for både miljø og

folkehelsa. 



 Kommunen vidareformidlar miljøarrangement som Earth Hour. Ha eit miljø/klima-

arrangement i kommunen som er knytt opp mot Earth Hour. 

 Papir vert nytta mykje. Kan ein nytte datamaskinar meir? Det kan vere deling av filar via 

andre portalar som til dømes itslearning og officeonline.

o Det er eit ønskje at det vert redusert papirbruk i skolen.  Kan infoark om til dømes 

lus sendast via e-post, infoskjerm eller liknande. Kan elevane sjølv velje om at noko 

skal vere papirlaust eller via papir?

o Saksbehandling i kommunen mest mogleg papirlaust i alle utval og råd i kommunen 

om det lar seg gjere.

 Pålegge bønder å utarbeide gjødslingsplan om dette ikkje er utarbeida frå før.

 Kommunale bilar – ønskeleg at desse vert el-bilar. Sette opp fleire ladestasjonar ved 

kommunale parkeringsplassar i kommunen. Ønskeleg at det vert oppretta ladestasjon ved 

ferjeleiet.

Forslaga til tiltak vart samrøystes vedtatt.

Innstilling frå ungdomsrådet

 Strandryddingsdag som arrangerast fast i starten av juni, ein dag på Gossen og ein på 

Julsundet. Arrangement er ønskeleg at det vert arrangert i samarbeid med elevrådet.  

 Informasjonskampanje om klima og miljø på Aukradagen 2019. Konkurranse med beste 

forslag til tiltak/oppfinning for å betre klima/miljø. Innslag frå ungdomsrådet på scena i 

påmeldt innslag.

 Sykkel- og gå-aksjon for kommunetilsette – 1 månad der tilsette skal sykle/gå til og frå jobb. 

Kan det være ein konkurranse mellom avdelingane med tanke på deltaking? Premie må 

vere noko anna enn ein buff. Det kan vere premiering av beste avdeling og den personen 

som har gjort mest. Kan ha ei løysning til registrering som dei gjer på skolen, mogleg at det 

kan finnast appar som kan nyttast per dag. Registrere det du går eller syklar i staden for å 

nytte køyretøy per dag. Vi ønskjer at kommunen også kan arrangere aksjon/arrangement 

for private bedrifter/næringslivet i Aukra. Dette kan vere eit bra tiltak for både miljø og

folkehelsa. 

 Kommunen vidareformidlar miljøarrangement som Earth Hour. Ha eit miljø/klima-

arrangement i kommunen som er knytt opp mot Earth Hour. 

 Papir vert nytta mykje. Kan ein nytte datamaskinar meir? Det kan vere deling av filar via 

andre portalar som til dømes itslearning og officeonline.



o Det er eit ønskje at det vert redusert papirbruk i skolen.  Kan infoark om til dømes 

lus sendast via e-post, infoskjerm eller liknande. Kan elevane sjølv velje om at noko 

skal vere papirlaust eller via papir?

o Saksbehandling i kommunen mest mogleg papirlaust i alle utval og råd i kommunen 

om det lar seg gjere.

 Pålegge bønder å utarbeide gjødslingsplan om dette ikkje er utarbeida frå før.

 Kommunale bilar – ønskeleg at desse vert el-bilar. Sette opp fleire ladestasjonar ved 

kommunale parkeringsplassar i kommunen. Ønskeleg at det vert oppretta ladestasjon ved 

ferjeleiet.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 23.04.2019

Behandling

Heidi Løklingholm (SP) la fram følgjande forslag:

Ungdommens miljøkrav vert tatt inn og vurdert ved rullering av klima og miljøplan i 2019.

Katrine Rindarøy (AP) la fram følgjande oversendingsforslag:

Aukra kommunestyre ber om at einingane går gjennom sitt forbruk av plast med mål om å 

redusere dette. Spesielt når det gjeld eingongsbestikk og skoovertrekk.

Avstemming over forslaga kvar for seg.

Innstillinga frå ungdomsrådet, forslaget frå Heidi Løklingholm og oversendingsforslaget frå Katrine 

Rindarøy vart samrøystes vedtatt.

Vedtak

 Strandryddingsdag som arrangerast fast i starten av juni, ein dag på Gossen og ein på 

Julsundet. Arrangement er ønskeleg at det vert arrangert i samarbeid med elevrådet.  

 Informasjonskampanje om klima og miljø på Aukradagen 2019. Konkurranse med beste 

forslag til tiltak/oppfinning for å betre klima/miljø. Innslag frå ungdomsrådet på scena i 

påmeldt innslag.

 Sykkel- og gå-aksjon for kommunetilsette – 1 månad der tilsette skal sykle/gå til og frå jobb. 

Kan det være ein konkurranse mellom avdelingane med tanke på deltaking? Premie må 

vere noko anna enn ein buff. Det kan vere premiering av beste avdeling og den personen 

som har gjort mest. Kan ha ei løysning til registrering som dei gjer på skolen, mogleg at det 

kan finnast appar som kan nyttast per dag. Registrere det du går eller syklar i staden for å 

nytte køyretøy per dag. Vi ønskjer at kommunen også kan arrangere aksjon/arrangement 



for private bedrifter/næringslivet i Aukra. Dette kan vere eit bra tiltak for både miljø og

folkehelsa. 

 Kommunen vidareformidlar miljøarrangement som Earth Hour. Ha eit miljø/klima-

arrangement i kommunen som er knytt opp mot Earth Hour. 

 Papir vert nytta mykje. Kan ein nytte datamaskinar meir? Det kan vere deling av filar via 

andre portalar som til dømes itslearning og officeonline.

o Det er eit ønskje at det vert redusert papirbruk i skolen.  Kan infoark om til dømes 

lus sendast via e-post, infoskjerm eller liknande. Kan elevane sjølv velje om at noko 

skal vere papirlaust eller via papir?

o Saksbehandling i kommunen mest mogleg papirlaust i alle utval og råd i kommunen 

om det lar seg gjere.

 Pålegge bønder å utarbeide gjødslingsplan om dette ikkje er utarbeida frå før.

 Kommunale bilar – ønskeleg at desse vert el-bilar. Sette opp fleire ladestasjonar ved 

kommunale parkeringsplassar i kommunen. Ønskeleg at det vert oppretta ladestasjon ved 

ferjeleiet.

Ungdommens miljøkrav vert tatt inn og vurdert ved rullering av klima og miljøplan i 2019.

Aukra kommunestyre ber om at einingane går gjennom sitt forbruk av plast med mål om å 

redusere dette. Spesielt når det gjeld eingongsbestikk og skoovertrekk.

PS 27/19 Rebudsjettering av ubrukte investeringsløyver frå 2018

Rådmannen si tilråding:

1. Ubrukte investeringsløyver for 2018 blir tilrådd rebudsjettert i 2019 med kr 30.243.000,-

fordelt slik på prosjekta:



Prosjekt

Meldt ønska  

rebudsjettert

210200 Julsundet skole og fleirbrukshus 50 000

257001 Midlertidige bygg kulturhus og basseng 767 000

303201 Tilrettelagt bustad Bergtun 5 165 000

309200 Aukra omsorgssenter 1 000 000

320004 Tryggleiksalarmar 354 000

616101 Torhaugmyra aust bustadfelt 700 000

625001 Tiltak kommunehuset 289 000

645204 Opparbeiding - Falkhytten sentrum 807 000

645206 Tiltak Falkhytten vest 403 000

648115 Hovudvassleidning Løvikkrysset - Rindarøy. 4 542 000

648117 Hovudvassleidning Flatvoll - Hukkelberg 5 317 000

648520 Utsleppsleidning på Rindarøya 360 000

669001 Utleigebustader i Julsundet 100 000

683015 Veglys gml. kommunehus til sentrum 796 000

683018 Vegutbetring og veglys Hollingsætervegen 3 800 000

683019 Fiberutbygging 408 000

683021 Veglys Hogsnesvegen, Skarshaugvegen-Løvikvegen  og Hellegota5 337 000

683022 Fiberstrekk Sporsheimsbrauta - Juvika 48 000

SUM 30 243 000

2. Rebudsjettering løyver med kr 30.243.000,- blir tilrådd finansiert slik:

1. Kompensasjon mva kr. 3.845.000,-

2. Bruk av generelt disposisjonsfond kr. 26.398.000,-

Saksprotokoll i Formannskapet - 08.04.2019

Behandling

Samrøystes som tilrådinga frå rådmannen

Innstilling frå formannskapet:

Som tilrådinga frå rådmannen

Saksprotokoll i Kommunestyret - 23.04.2019

Behandling

Katrine Rindarøy (AP) la fram følgjande forslag:

1. Gossen barne- og ungdomsskole og Julsundet skole får økt sine budsjett med til sammen 150 000 

i 2019 til skolefrukt, med oppstart så raskt som mulig og senest ved skolestart høsten 2019. Dette 

finansieres ved bruk av disposisjonsfondet.

2. Aukra kommunestyret ønsker også at skolene innarbeider budsjettmidler til skolefrukt i neste års 

budsjettbehandling.



Det vart halde gruppemøte.

Katrine Rindarøy trekte deretter sitt forslag.

Katrine Rindarøy (AP) la fram følgjande oversendingsforslag:

Aukra kommunestyre ønsker at skolene innarbeider budsjettmidler til skolefrukt i neste års 

budsjettbehandling.

Oversendingsforslaget frå Katrine Rindarøy fall med 11 mot 9 stemmer.

Tilrådinga frå rådmannen vart samrøystes vedtatt.

Vedtak

1. Ubrukte investeringsløyver for 2018 blir tilrådd rebudsjettert i 2019 med kr 30.243.000,- fordelt 

slik på prosjekta:

Prosjekt

Meldt ønska  

rebudsjettert

210200 Julsundet skole og fleirbrukshus 50 000

257001 Midlertidige bygg kulturhus og basseng 767 000

303201 Tilrettelagt bustad Bergtun 5 165 000

309200 Aukra omsorgssenter 1 000 000

320004 Tryggleiksalarmar 354 000

616101 Torhaugmyra aust bustadfelt 700 000

625001 Tiltak kommunehuset 289 000

645204 Opparbeiding - Falkhytten sentrum 807 000

645206 Tiltak Falkhytten vest 403 000

648115 Hovudvassleidning Løvikkrysset - Rindarøy. 4 542 000

648117 Hovudvassleidning Flatvoll - Hukkelberg 5 317 000

648520 Utsleppsleidning på Rindarøya 360 000

669001 Utleigebustader i Julsundet 100 000

683015 Veglys gml. kommunehus til sentrum 796 000

683018 Vegutbetring og veglys Hollingsætervegen 3 800 000

683019 Fiberutbygging 408 000

683021 Veglys Hogsnesvegen, Skarshaugvegen-Løvikvegen  og Hellegota5 337 000

683022 Fiberstrekk Sporsheimsbrauta - Juvika 48 000

SUM 30 243 000

2. Rebudsjettering løyver med kr 30.243.000,- blir tilrådd finansiert slik:

1. Kompensasjon mva kr. 3.845.000,-

2. Bruk av generelt disposisjonsfond kr. 26.398.000,-

PS 28/19 Brev til Helse- og omsorgsdepartementet om helseføretaksmodell og sjukehus for 
Nordmøre og Romsdal

Tilråding:

Aukra kommunestyret gir sin tilslutning til intensjonen i brevet.



Saksprotokoll i Kommunestyret - 23.04.2019

Behandling

Tilrådinga vart vedtatt med 16 mot 4 stemmer.

Vedtak

Aukra kommunestyret gir sin tilslutning til intensjonen i brevet.


